
 

 
Referat fra Bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 24. september 2024 klokken 18.00 - 21:00 
STED: Stines kontor, administrationsbygningen på afdeling Fensmark 
 
Inviterede:  
Mie Ihlermann Rasmussen, Janni Elley, Mia Than West, Karen Raff, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn 
Andersen, Anders Holm, Marie Louise Jagd Hoff, Maj-Britt Højgard, Stine Andersen, Shila Høeg 
 
Til stede:  
Mie Ihlermann Rasmussen, Janni Elley, Karen Raff, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn Andersen, Marie 
Louise Jagd Hoff, Maj-Britt Højgard, Stine Andersen, Shila Høeg 
 

 
Gæster:  
 
Fraværende: elevrepræsentanterne. 
Afbud: Anders Holm, Mia Than West 
Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referent: Shila   
 

Vi starter med spisning 

 
Punkt Referat 
Sag 12/ MIR 
Godkendelse af referat 

Godkendt   

Sag 13 / MIR  
Opfølgning på økonomi 
Bilag vedhæftet 

Budgettet blev fremlagt og der er en opmærksomhed på SFOens 
budget da det ser ud til at SFOen laver underskud. 
I budgettet er der indlagt at skolen skal investere i computere, da 
mange står for at skulle udskiftes, derudover vil der blive investeret 
i undervisningsmateriale, og der ønskes en drøftelse på et 
kommende møde af, om vi eventuelt kan bruge nogle midler på 
investering i læringsmiljøer særligt på Ny afdeling. 

Sag 14 / MIR / Beslutning / 
Forretningsorden 
Endelig godkendelse efter redigering 
Bilag: Forslag til forretningsorden 
 

Vedtaget – af alle. 

Sag 15/ MIR /Drøftelse 
Delegerede til Skole - og Forældre 
landsmøde 22.-23. november. 
- Kort info om landsmødet 
- Hvem deltager?  

Formanden fortæller om Skole- og Forældre – hvad kan man 
forvente af Landsmødet. 
 
Karen, Janni og Mie deltager. 

Sag 16 / MIR / Drøftelse 
Procedure for modtagelse af nye elever 
Drøftelse af skolebestyrelsens perspektiver 
på, hvordan der tages godt imod nye elever  

Punktet bliver taget op på næste V-MED og bliver tager op til næste 
SB-møde. 
 
Ønsker til en fremadrettet procedure for opstart og afslutning af en 
elevs indskrivning på Holmegaardskolen. 
 
Indskrivningsmøde: inden eleven starter, afholdes 
indskrivningssamtale m. afdelingsleder samt hvis relevant, 
klasselærer. 
Indskrivning til specialklasser og børn med særlige behov, deltager 
medarbejder altid til indskrivningssamtaler.  
 
Afdelingslederen informerer klasseteam og administration om ny 
elev eller når en elev stopper. 
 
Inden opstart: Information via AULA til klassens forældre og elever 
om at ny elev starter. Evt. aftale en hilsen fra ny elev/forældre til ny 
klasse. (f.eks. hvorfra kommer man fra, hvilken interesser man har) 
Ligeledes når en elev stopper i klassen. 
 



Klasselærer sørger for makker/makkere til den første uge.  
 
Forældrerådet tilknytter nye forældre til en eventuel SoMe-tråd – 
Forældrerådet skriver en velkomst til nye forældre med klasseregler 
og arrangementer som klasserådet har drøftet/besluttet. 
  

Sag 17 / MIR/evaluering 
Deltagelse på forældremøder 
Hvordan er det gået, hvad har været godt 
at fortælle, er det den rigtige tilgang, 
opmærksomhedspunkter til næste år. 
 

Det fungerer ikke rigtig godt. Der har været flere tilfælde hvor SB-
repræsentanten ikke har fået at vide, hvor eller hvornår de skal 
møde op. Stine drøfter det med afdelingslederne. 
 
Der er nogen i SB, der oplever at der ikke er mange forældre som 
synes det er et interessant oplæg. 
 
SB vil gerne vide om lærerne synes det er godt eller mindre godt at 
SB deltager i et forældremøde.  

Sag 18 / MIR/ information 
Oplæg til nyt værdigrundlag og 
ordensregler sendes i høring 
Før sommerferien lavede skolebestyrelsen 
oplæg til nyt værdigrundlag og 
ordensregler, dette skal sendes i høring i 
forældreråd og elevråd 
Bilag: Oplæg til nyt værdigrundlag og 
ordensregler   

 
Det bliver sendt i høring i V-MED, elevrådene og forældrerådene.  

Sag 19/MIR/ drøftelse 
Revidering af principper 
Til oktobermødet skal vi gennemgå vores 
principper. Punktet her er en drøftelse af 
om der er nogen af principperne som vi skal 
gå særligt i dybden med  
Bilag: Oversigt over principper 
(Principperne kan læses på skolens 
hjemmeside) 

 
Principper der skal arbejdes i dybden med: 
De principper der ikke har været revideret inden for de seneste 4 år. 
Princip O er ikke opdateret med virkeligheden.  
Princip M og K 
 
Det tilføjes til ordensreglerne hvornår eleverne må være på skolen, 
efter skoletid.  
 
På næste møde i oktober, bliver principperne revideret 
  

Sag 20 / MIR 
Bordet rundt  

• Medlemmer 

• Medarbejdere 

• Ledelsen 

• Formanden 

Inspiration; skal der være bind på toiletterne til eleverne. 
 
Der er elevklager over rengøringen i omklædningen i 
gymnastiksalen på NY. SB kan fører tilsyn.  
I TO er rengøringen fin. 
 
Der har været skolefodbold – det var en rigtig god dag med god 

opbakning. Der mangler info vedr. om der er undervisning før/efter 
fodbold. De andre hold havde øvet sig, det havde Holmegaardskolen 
ikke. Det havde været godt, hvis de have været mødtes et par 
gange før selve tuneringsdagen.  
 
Hvordan går det med screening af højt begavet elever.  
 
Cykelstativer og skure – der mangler stativer og skure, så eleverne 
kan sætte cyklen. Mange stativer er ødelagte.  
 
 
Der har været varslet brandøvelse og det gik rigtig godt. 
 
Der bliver ikke klippet hæng tit nok. Flere steder er hækken så høj, 
at det generer når man skal komme ud med bilen. Man har ikke et 
godt nok udsyn. 
 
Vi er meget nysgerrige på hvordan det går med legepladsen på TO. 
 
Legehustaget lige ud foran administrationen er dårligt.  
 
Det har også været brandøvelse i TO og det gik også rigtig godt. 
 
Der er emneuge og i TO laver de en by med værksteder og det går 
super godt. Forældrene er inviteret torsdag hvor de kan købe noget 
at det eleverne har lavet i løbet af ugen. 



 
Sidste uge var alle medarbejderne på teknologiforståelse-kursus og 
det var godt. 
 
Der har været oplæg pædagogisk oplæg om arbejdet med 
selvkontrol for medarbejderne. 
 
Vi har nogle stillingerne, som er opslået, dermed er der vikarer i 
nogle klasser/lektioner. 
 
Der er kommet nyt budgetforlig. 
Alle virksomhedsledere og SB-formænd var inviteret til møde for at 
høre om det nye budgetforlig. 
 
Der tilføres 40 mill til Børn og ungeområdet og + 16 mill i 
kommende år og derefter + 10 mill. 
 
Økonomistyringen har ikke været god ”oppefra” og det skal blive 
bedre. 
 
Vi skal arbejde med, hvordan flere børn kan udvikle sig og trives i 
de almene børnefællesskaber. 
 
 

Sag 21 / MIR 
Punkter til kommende møder 
 

• Rundvisning på afdeling Fensmark  

• Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse af SB. 

• Årshjul, Mie og Stine laver udkast til drøftelse på 
kommende møde 

• Skolen i bevægelse – Nye tiltag i 2024/2025 

• Opfølgning på legeplads Toksværd 

• Opfølgning på trafikudvalget, parkeringspladser 

• Procedure for modtagelse af nye elever 
 
 

 

 


